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Onderwerp

Subsidie Stichting Weerter Topvolleybal.

Voorstel

Aan de raad voorstellen te besluiten:
1. De topsportsubsidie van €11.000,- per seizoen aan Stichting Weerter Topvolleybal in

principe voort te zetten in de seizoenen 2OL7-2018, 2018-2019 en 2019-2020, mits
wordt voldaan aan de in de nota 'Topsportbeleid 2016-2020' gestelde voorwaarden.

2. De uitvoering te mandateren aan het college van burgemeester en wethouders met de
bevoegdheid om aanvullende voorwaarden te stellen indien dat voor het bereiken van
de subsidiedoeleinden noodzakelijk wordt geacht.

Inleiding

Zie bijgevoegd concept-raadsvoorstel.

Beoogd effect/doel

Zie bijgevoegd concept-raadsvoorstel.

Argumenten

Zie bijgevoegd concept-raadsvoorstel.

Kanttekeningen en risico's

Niet van toepassing.

Financiële, personele en juridische gevolgen

Zie bijgevoegd concept-raadsvoorstel.
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Uitvocring/evaluatie

Zie bijgevoegd concept-raadsvoorstel

Commun icatie/ pa rtici patie

Zie bijgevoegd concept-raadsvoorstel

Overleg gevoerd met

Intern:

M. Rosbergen, juridisch adviseur afdeling OCSW.

Extern:

R. Stroek, bestuurslid Stichting Weerter Topvolleybal.

BiJlagcn

- Schriftelijk verzoek SWT om subsidie te handhaven.
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Onderwerp

Subsidie Stichting Weerter Topvolleybal

Voorstel

1. De topsportsubsidie van € 11.000,- per seizoen aan Stichting Weerter Topvolleybal in
principe voort te zetten in de seizoenen 2OL7-2018, 2018-2019 en 2019-2020, mits
wordt voldaan aan de in de nota 'Topsportbeleid 2016-2020'gestelde voorwaarden.

2. De uitvoering te mandateren aan het college van burgemeester en wethouders met de
bevoegdheid om aanvullende voorwaarden te stellen indien dat voor het bereiken van
de subsidiedoeleinden noodzakelijk wordt geacht.

Inleiding

In de nota topsportbeleid (vastgesteld 27-01-2016) is op het gebied van compet¡tiesport
gekozen voor ondersteuning van basketbal (heren) en volleybal (dames). Deze keuze is
gebaseerd op enerzijds de lange historie van topsportbeoefening in beide takken van sport.
Daarnaast speelt ook de gerealiseerde doorlopende lijn 'breedtesport-talentontwikkeling-
topsport'een rol. Doel is dat de verbinding tussen de onderdelen in deze lijn de komende
jaren verder wordt versterkt.

Eind 2015 is het dames volleybalteam gedegradeerd van de eredivisie naar de onderliggende
topklasse. Gelijktijdig was er sprake van een faillissement van de stichting waarin de
exploitatie van het team was ondergebracht. Hierdoor ging het speelrecht in de topklasse
verloren. De activiteit is toen direct opgepakt door de Stichting Weerter Topvolleybal (SWT),
met als doel terugkeer naar de eredivisie. De Nederlandse volleybalbond (Nevobo)
ondersteunde deze ambitie en verleende speelrecht in de eerste divisie (derde nationale
niveau). De gemeente verleende toen, bij wijze van uitzondering, eenmalig een subsidie
voor het spelen in deze klasse. In de topspoftnota is vervolgens het volgende vastgelegd:

1. Voor het seizoen 2Ùl6-20t7 een subsidie van € 11.000,- verlenen, mits promotie naar
het tweede nationale niveau (de topklasse) zou worden gerealiseerd.

2. Voor de ondersteuning vanaf het seizoen 20L7-2OtB een nieuw voorstel uitwerken op
basis van de stand van zaken van dat moment.

In het seizoen 2015-2016 is promotie naar de topklasse gerealiseerd. Het gestelde onder
punt 1 is toen door ons college uitgevoerd. Er dient nu een keuze te worden gemaakt voor
het vervolg. Wij hebben SWT hiertoe gevraagd om de stand van zaken aan te geven.
SWT heeft nog steeds de ambitie om terug te keren naar de eredivisie. Mogelijk is dit al
haalbaar op korte termijn (seizoen 2OI7-2OLB) maar dit hangt nog af van diverse factoren
die op dit moment niet zeker zijn. SWT vraagt de gemeente de subsidie te handhaven zo
lang nog in de topklasse wordt gespeeld. Wij stellen voor dit verzoek te honoreren maar
hieraan wel voorwaarden te koppelen.
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Beoogd effect/doel

Uitvoering geven aan het topsportbeleid

Argumenten

Koers voor terugkeer naar de eredivisie is ingezet
SWT heeft vanaf het begin de koers gericht op terugkeer naar de eredivisie. In het eerste
seizoen vond direct promotie plaats naar de topklasse. In het huidige tweede seizoen gaat
het sportief gezien goed. Mogelijk wordt het kampioenschap in de topklasse behaald.
Momenteel (28 maart 20L7) voert SWT de ranglijst in de competitie aan, maar de top 3 zit
nog dicht bij elkaar. Het kampioenschap wordt mogelijk pas op de laatste speeldag (22 april
2Ot7) beslist. SWT is dit seizoen ook gestart met een trainingsprogramma voor talenten
(Talent Team). Zo wil men instroom van speelsters uit de regio in het eerste team
bevorderen.

Zorgvuldigheid is van belang
laatnltaor in dp orodir¡icie r-rp!.eiçf meer dan cpn kamníopncahan- Voor SWT zelf oeldgn alS, e¡ vY.\eer

randvoorwaarden: voldoende financiële middelen en organisatorische draagkracht. Op beide
vlakken is nog groei vereist. Daarnaast stelt de Nevobo aanvullende eisen aan toetreding
tot de eredivisie. Deze eisen hebben onder andere betrekking op organisatiestructuur en
het aantal trainingsuren" SWT onderzoekt momenteel of, in het geval van het behalen van
het kampioenschap, tijdig kan worden voldaan aan alle randvoorwaarden en eisen. Hierbij
worden zorgvuldige afwegingen gemaakt. SWT wil de huidige stabiele financiële situatie niet
ten koste van alles op het spel zetten. Als de uitkomst van het onderzoek negatief is, blijft
SWT komend seizoen in de topklasse spelen. SWT vervolgt dan het onderzoek met als doel
aan het einde van het seizoen 2OI7-2OL8 definitief te kunnen bepalen of terugkeer naar de
eredivisie op korte termijn haalbaar is en deze ambitie dus blijft bestaan (c.q. al
daadwerkelijk wordt gerealiseerd).

Su bsi d i e g emee nte v o rmt be I a n g rij ke ra n dvoo rw a a rde
In het nog lopende seizoen vormt de gemeentelijke subsidie circa 30o/o van de totale
inkomsten en is hiermee dus substantieel. Terugkeer naar de eredivisie vergt groei van de
begroting. Duidelijkheid over financiële steun van de gemeente is in dit traject van groot
belang. Het huidige budget is€ 37.000,-. Om komend jaarte kunnen spelen in de eredivisie
is minimaal een budget van € 42.OOO,- (hogere licentiekosten). Wellicht komen uit het
lopende onderzoek nog extra kosten naar voren.

Uitvoering mandateren aan B&W
Gezien de faillissementen in het verleden heeft uw raad gevraagd om meer controle uit te
oefenen op de financiën. De begroting voor het nieuwe seizoen is nog niet definitief. Het al

dan niet behalen van het kampioenschap en het hieraan gekoppelde onderzoek zijn hierop
nog van invloed. SWT kan pas een definitieve subsidieaanvraag indienen als de begroting
gereed is.
Aan de subsidieverlening voor het seizoen 2017-zOtB zullen wij verder de voorwaarden
koppelen dat het onderzoek naar haalbaarheid van terugkeer in de eredivisie aan het einde
van het seizoen 2Ol7-2018 gereed is. De resultaten dienen dan aan de gemeente te worden
overlegd. De invulling van de samenwerking met het RegionaalTrainings Centrum (RTC) en
de verenigingen dient onderdeel te zijn van dit plan. Wij vinden het van belang dat SWT een
actieve partner is in activiteiten die zijn gericht op het versterken van de verbinding in de
lijn 'breedtesport-talentontw¡kkeling-topsport'. Op grond van het topspoftbeleid is bij het
RTC volleybal inmiddels een combinatiefunctionaris aangesteld die een trekkende rol heeft
in dit proces.
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Voor de seizoenen 2018-2019 én 2Ot9-2020 zullen wij de subsidie verlenen, mits:
- Er wordt deelgenomen aan de competitie op minimaal het niveau van de topklasse.
- De ambitie om terug te keren naar de eredivisie gehandhaafd blijft en ook realistisch is

c.q. is gerealiseerd. Dit zal blijken uit het onderzoek dat in het seizoen 2Ot7-20L8 wordt
uitgevoerd en de resultaten in de competitie.

Kanttekeningen en risico's

Niet van toepassing

Financiële gevolgen

Er zijn geen financiële gevolgen. Binnen het budget voor topsportsubsidie is op jaarbasis
een bedrag van € 11.000,- gereserveerd voor subsidie aan SWT.

Uitvoering/evaluatie
Subsidieverlening voor de seizoenen 2Ot7-2018, 2OL8-2OL9 en 2019-2020 zal plaatsvinden
door B&W binnen de in dit voorstel gestelde kaders.

Communicatie/participatie
Wij zullen SWT schriftelijk informeren over uw besluit en uitnodigen om de
subsidieaanvraag voor het seizoen 2OL7-20L9 in te dienen.

Advies raadscommissie

Bijlagen

- Schriftelijk verzoek SWT om subsidie te handhaven.

Bijbehorend ontwerpraadsbesluit bieden wij u hierbij ter vaststelling aan

Bu en wethouders van W
Wnd. secretaris, de burqemeester,

G. Brinkman A.A.M.M. Heiimans
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Nu mmer raadsvoorstel; DJ- 1389

RAADSBESLUIT

De raad van de gemeente Weert,

gezien het voorstel van burgemeester en wethouders van 4 april 2Ol7

L^-t-.:LUË5IUIL

1. De topsportsubsidie van € 11.000,- per seizoen aan Stichting Weerter Topvolleybal in
principe vooft te zetten in de seizoenen 2017-2018, 2018-2019 en 2019-2020, mits
wordt voldaan aan de in de nota 'Topsportbeleid 2016-2020'gestelde voorwaarden.

2. De uitvoering te mandateren aan het college van burgemeester en wethouders met
de bevoegdheid om aanvullende voorwaarden te stellen indien dat voor het bereiken
van de subsidiedoeleinden noodzakelijk wordt geacht.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van L7 mei 20L7.

De oriffier. De voorzitter.

M.H.R.M. Wolfs-Corten A.A.M.M. Heiimans



Stichting Weerter T{pvollêybal
Veldbloemstraat 16

60oa cH WËERT

Çemeente lÂ/eert
T.a,vl dhr; G, Gabrlels

Postbus 950

6000AZWEERT

Weert, 21 maart 2017

Betreft: verzoek tot handhavl¡g süb6ldl€ Stlchtlng Weerter Topvolleybäl

Geachte heer Gabriel¿ beste Geert,

op maandag 13 februarl heb lk een overleg gehad met uwcollega mevrouw van aler Krãan. Hierbf hebben we virornamelljt
gesproken over de staûdvan zaken v¡n hettopvolleybal ln Weert en hoë wlj, als Sttehtinß Weertêr Topvolleybal, de toekomgt
,vari het topì,olleybal ln Weertzlen, Een mogefijke tqrugkeer na.a.r de Eredivfsle, het hgogste nfueau ¡n Nederland is hlerb[ ook

aan bod,gekomen.,

Volleybal ln de huidigg klâsse, de Topdivisia is ook vofleybal'ophoog nlveau. Wj z¡Jn van,mening dat de top,teams in de

Topdiv¡sie beter zlin dan teâms dle onderaan ¡n de EredMsle spelen. We,zfin dan ook heel êrg trots:op onzq huld¡g€ klagsering;

de eerste plaats ln de Topd¡vlsie.

Uiteraard wlllen wergfaag teftIS k€ren naar de Er.edlvlsie: Maar dan moet het financieel haalbaar zfin en dlenen dê.,

randvoor.waard.en die de Nevobo stelt, lngevuld te zljn. Of wU dlt met lngang van het selzoen 2017:2018 kunnerT reâlls€ren,
gaan wê onderzoeken zodra blfkt dat we kamploen kunnen worden ln de Topdtvlsle. Dat râl medlo april duldeliJk z[n. Op dlt
rhoment ziJn we flnancieel gezond en groelt het netwerk van spgnSoren. U kunt zith voolstqllen dat'wf.dit n¡etop hêt,5pel

willen,¿etten.

ln de bljlage biJ dtze brlef hebben wlj nogmaals onze visie en ambltie uitgeschreven. Hlerblj kunt ú zien dat.w[ een duldelflke

relatle leggen t{¡ssen de tópsport en de breedtesport Dlt ult zich onder andere ln een hele nauwe en goedê:samenw€iking

tussen de st¡cht¡ng en {e Verenlglng. Daarnaast hebben we hedl veel aandacht voor talent'onfwlkkellng van talenten uit de,

regJo Weért en gmlþgénde verenlglngen'

Om.de sportieve ambitle,te.kunnen gaan ieâl¡seren, fs een stab¡ele begrotlng noodzal(elliken dient de begroting zelfs te
groêien. wiJ kunnen de komende Jaren dan ook nlet zonder de subsldle va¡ de Gemeênté Wgert. We willen u dan ook
verzoeken om de subsld¡ê te handhavcn zolang wij'noglh de TopdlvisÌe spelen.

lndlen u nog vragen heeft, dan ziJn wii natrrurlljk bereid om deze brtef en bijlage nadeftoe te llchten. Alvast hartelljk bedänkt,

Met spqrtieve groet,

Roy Stroek

Beetuursl¡d Stichting Weerter Topvollêybal

BiJlage: vlsie en ambitie St¡cht¡ng WeerterTopvolleybal



Bijlage: visie, ambitie, talentontwikkeling en financiën Stichting Weerter
Topvolleybal

Visie

De Stichting Weerter Topvolleybal (SWT) heeft als missie het faciliteren van topvolleybal in Weert. Het
team van PrismaWorx VC Weert komt in het seizoen 20!6-2017 uit in de Topdivisie, het tweede niveau
in Nederland. Vorig seizoen was het team glansrijk kampioen in de eerste divisie. Op dit moment (maart
2017) staat het team op de eerste plaats in de Topdivisie en kan het team nog kampioen worden.

De selectie van PrismaWorx VC Weert bestaat uit een gezonde mix van jonge en ervaren speelsters. Veel
speelsters hebben een verleden bij regionale verenigingen. Alle speelsters hebben de Nederlandse
nationaliteit en wonen in Limburg of Noord-Brabant. Enkele speelsters wonen nog thuis en de meesten
studeren nog.

Er is een hele duidelijke link tussen het topvolleybal en de breedtesport. Niet alleen op bestuurlijk
niveau, maar zeker ook op het tactisch- en operationeel niveau. Dit gebeurt tijdens verschillende
overleggen tussen trainers van de Stichting en de vereniging lrmato VC Weert/VCB over speelsters die in
aanmerking komen voor het eerste damesteam. Tevens zijn er diverse formele en informele overleggen
met de regionale verenigingen en het Regionaal Talentcentrum (RTC).

De speelsters van PrismaWorx VC Weert zijn ook lid van de vereniging lrmato VC Weert/VCB. Zij dragen
een steentje bij aan de vereniging (breedtesport) door trainingen en clinics voor de jeugd te verzorgen,
door wedstrijden van de jeugd te fluiten, door deel te nemen aan het jaarlijkse buitentoernooi van
lrmato VC Weert/VCB en door wedstrijden van teams van de vereniging te bezoeken.

Ambitie

SWT heeft de ontwikkeling van talent hoog in haar vaandel staan. Naast de trainingen met de selectie
verzorgt de trainer van PrismaWorx VC Weert wekelijks twee aanvullende trainingen. Deze worden
bezocht door talenten uit de regio van verenigingen als Stravoc, VC Ledub en Panningen. De talenten
krijgen extra training op hoog niveau en ontwikkelen zich hierdoor sneller. Op deze manier draagt SWT

bij aan de ontwikkeling van regionaal talent. De speelsters die extra trainen worden beter en nemen
deze ervaring mee naar de eigen vereniging. Er is op dit moment heel veel vraag naar deze extra
training.

lnmiddels hebben we ook vanuit de vereniging een Talentteam opgericht. ln dit Talentteam worden ook
speelsters, weliswaar van een iets lager niveau, extra getraind. Op het moment dat deze talenten
voldoende niveau hebben kunnen ze doorstromen naar het Talentteam van PrismaWorx VC Weert.
Hiermee wordt de vijver van talenten nog groter en hebben we meer potentieel om later uit te kunnen
kiezen.

Spelen in de Topdivisie is voor SWT ook volleybal op hoog niveau. Het bestuur wil niet ten koste van
alles in de Eredivisie spelen (zoals in het verleden is gebeurd). Een voor het publiek herkenbaar team
met regionale speelsters, veel aandacht voor (regionale)talentontwikkeling, een goede samenwerking



met sponsoren en regionale verenigingen en een financieel gezonde en stabiele stichting met

aantoonbaar risicomanagement is een absolute must om SWT levensvatbaar te houden.

De sportieve ambitie van SWT is echter een terugkeer naar de Eredivisie, het hoogste niveau in

Nederland. Met de huidige stand ¡s alles mogelijk maar het moet financieel wel te verantwoorden zijn.

De Nederlandse Volleybalbond (Nevobo) stelt strengere eisen dan in het verleden aan het verkrijgen van

een licentie voor de Eredivisie. Of wij tijdig aan alle gestelde normen kunnen voldoen, dient onderzocht

te worden en met de Nevobo afgestemd te worden. Mocht het team kampioen worden, dan zal SWT

onderzoeken of het reëel is om in seizoen 2OI7-2O18 in de Eredivisie uit te kunnen gaan komen.

Van ambitie naar realisatie

Om de sportieve ambitie te kunnen realiseren is versterking op een aantal fronten noodzakelijk. Niet

alleen het sportieve programma dient dan uitgebreid te worden (meer trainingsuren), maar ook

bijvoorbeeld de begroting dient groter te zijn dan nu. Daarnaast dient de interne organisatie groter te
worden, met name de sponsorcommissie en het aantal vrijwilligers dat meehelpt om alles in goede

banen te leiden. lndien het niet lukt om deze randvoorwaarden voor aanvang van seizoen 2O1-7-2018 te
realiseren, dan zal SWT onderzoeken op welke termijn het wel mogelijk is om te voldoen aan de

gestelde eisen vanuit de Nevobo.

Talentontwikkeling en de link met het RTC

Wij zitten het RTC niet in het vaarwater. Hier zijn een aantal redenen voor; we hebben hele korte lijnen

met het RTC, vooral in de persoon van de combinatiefunctionaris, en zij zijn op de hoogte van onze

Talentteams en de speelsters die erin zitten. Wij bieden speelsters zelfs de mogelijkheid om één keer

per week bij het RTC te trainen en één keer per week in ons Talentteam (we vullen elkaar dus aan daar

waar het kan). Dat idee wordt goed ontvangen door de talenten. Daarnaasttraint het RTC door de week

en willen wij het Talentteam van de vereniging in het weekend gaan trainen, waarschijnlijk op

zondagochtend of -middag in Aan de Bron. Tenslotte is het altijd nog aan de speelsters zelf om of voor
het RTC of voor ons Talenüeam te kiezen. De kosten bij het RTC zijn aanzienlijk hoger dan ons

Talentteam. Wij zijn het Talentteam ook gestart omdat de regiotrainingen per volgend seizoen stoppen

en wij merken dat speelsters toch extra willen tra¡nen.

Onderzoek Eredivisie

De onderzoeksperiode, om te onderzoeken of een terugkeer in de Eredivisie realistisch is, start feitelijk
nu en we hebben van de Nevobo het verzoek gekregen om uiterlijk 2 weken na een mogelijk

kampioenschap onze inschrijving te doen voor de Eredivisie. Rogier en ik gaan nu samen met Ton en

Vitor onderzoeken welke begroting noodzakelijk is voor de Eredivisie en of de sponsoren bereid zijn om

de begroting te dichten. lk moet nog eens checken bij de Nevobo of er een overgangsjaar geldt wanneer
we nu kampioen worden en bijvoorbeeld pas in het seizoen 2018-2019 in zouden willen stromen in de

Eredivisie.

We zullen het onderzoek gedurende seizoen 2O!7-2Ùtg plaats laten vinden en einde seizoen aangeven

of we de ambitie hebben om terug te keren naar de Eredivisie.



Financieel

ln het eerste seizoen (2015-2016) hebben we een positief resultaat weten te realiseren. Voor dit seizoen

verwachten we beperkt positief resultaat. Het begrote resultaat van dit seizoen (2O16-2OL7| is €650.

De totale begroting voor volgend seizoen op basis van spelen in de Topdivisie komt uit op €37.000.
lndien we in de Eredivisie gaan spelen, verwachten wij €5.000 additioneel aan budget nodig te hebben
(hogere licentiekosten in de Eredivisie).

Hieronder een schematische weergave van de begroting van de afgelopen twee seizoenen en een

doorkijk naar volgend se¡zoen:

Opbrencsten Kosten Resultaat
Seizoen Begroot Real¡satie Prognose Besroot Realisatie Proenose Besroot Realisatie Prosnose

2015-2016 € 36.s32 € 32.173 € 29.636 € 31.969 € 6.896 € 203

20t6-20t7 € 36.400 € 35.750 € 650 € 100

2017-2018 f Toodivisie) € 37.000 € 36.(m € 1.m) € 1.000

2017-2018 ( Eredivisiel € 42.0m € 42.000 € €


